
Pulse

Cushion
Pulse is equipped with long coffee-bean-shape 
cushions for more comfortable experience. 

Designer: Joeri Reynaert

“率”以高效 
Pulse的设计一是为了向著名的现代家具设计的经典之作“巴塞罗
那椅”(Barcelona Chair)，向设计师米斯.凡.德罗致敬，这件体量
超大的椅子也明确显示出高贵而庄重的身份。1982年的世博会德国
馆由于建筑的设计意念独特，竟没有合适的家具与其搭衬，所以德
罗不得不专门设计了巴塞罗那椅来迎接国王和王后，这无疑是给德
国馆打了一剂强心针，使其完美交付。二是现今办公空间通常均已
“静”的形式出现，Pulse的加入，就像是强心剂，打破空间的寂
静，增强整个空间的“率”动，使人为之振奋。标志性的颇似心电
图心率的椅腿设计，独立开模，一体成型，率以高效，与你共存。

“Pulse” to Boost Efficiency
The design of Pulse salutes the famous Barcelona Chair, a classic work of 
modern furniture, and its designer Mies van der Rohe. Its exceptionally 
large volume indicates a noble and dignified identity clearly. In the 1982 
World Expo, the design concept of the German Pavilion was so unique 
that no matching furniture could be found. So Mies van der Rohe had to 
design the Barcelona Chair specifically to welcome the king and queen, 
which was a great boost for the German Pavilion, and led to its efficient 
completion and delivery on schedule. Today office space usually appears in 
a “quite” form, and Pulse increases the “heart rate” of space by breaking 
the silence and fills it with vigor and enthusiasm. With a unique and 
iconic design resembling the curve in an electrocardiogram, the chair leg 
of Pulse is integrally formed with a specially made mould. Pulse is a boost 
of efficiency for your office space.

靠枕
Pulse配有似于长形咖啡豆靠枕，给予更
舒适的体验。

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

Pul-D

W800  D893  H750  SH410

Pul-D-Z

W1600 D893 H750 SH410

单人沙发 双人沙发
Single sofa Double-seater sofa

材质与功能
全饰面包裹 
喷粉沙发脚

Material and Function 
Fabric or Leather upholstered sofa
Polished steel sofa legs

布料选用：丹麦面料品牌Gabriel MAGA 、Kvadrat Melagna Nap系列
皮料选用：MAPR
喷粉沙发脚：赭石红， 拿铁色，雾面蓝，砂黑

Colour:
Fabric: Danish brand Gabriel MAGA series, Kvadrat Melagna Nap
Leather: MAPR
Powered sofa leg: ochre red, latte color, leisure blue, sand black

颜色:

Model 型号：

Size 尺寸：

Pul-CJ-G2			   Pul-CJ-A2

φ740  H450		  φ860  H320

茶几
Teapoy

材质与功能
实木贴面18mm台面
钢制喷粉台架
内嵌式台面

Material and Function 
25mm thickness Veneer top
Powder coated steel teapoy frame
Embedded teapoy top

台面选用：Veneer
茶几台架可选：砂黑 C-S-A-28、浅灰闪银 C-S-A-18

Colour:
Table top Options:  Veneer 
Teapoy base: sand black (C-S-A-28), light grey with sparkle ( C-S-A-18) 

颜色:




